
LUNDEHAUGEN UNGDOMSSKOLE - FAU

REFERAT FAU-MØTE


Dato: Tirsdag 02.04.19 
 
Tilstede: Alexander Schønemann, Gørill Turøy Djuvsland, Torben Dyhr-Nielsen, 
Kirsten-Ona Fuglestad, Odd Inge Rødland, Cecilie Grøtteland, Kristin Furre Owe, 
Åshild Steinberg Holmen, Kjersti Bjerklund Grønås, Cecilie Bærheim, Nina 
Tengesdal, Hilde Skoglund Klogh, Asbjørn Tonstad, Erlend Kveinen, Ellen MArie 
Stangeland, Nina Tengesdal, Øyvind Standnes, Kristin Larsen Dragsund, Eva 
Scharpf, Elin Djuve 

Velkommen
Referat og innkalling godkjent

Besøk av Bjarte Bjørnsen fra Sandnes Frivillighetssentral 
Ansvarlig for natteravn i Sandnes. Bjarte anbefaler å koble arbeidet til 8. trinn. 
Elevene kommer til ny skole, foreldrene er klare og forberedt på overgang og ny 
hverdag. Han har god erfaring fra Giske ungdomsskole med en slik modell. 
Det finnes en app, Vivil, hvor man kan legge seg inn i kalender direkte. Vil få SMS 
når de har ansvar. 
Bjarte kommer med informasjon til foreldre for 8. trinn ved oppstart til høsten. 
Det er enighet i FAU om at Bjartes skisserte modell fra Giske ungdomsskole: 
rekruttering av ravner hovedsakelig fra 8. trinns foreldre, innføres hos oss fra høsten 
av.

Rektors hjørne
Anne-Marthe slutter som rektor slutter til sommeren. FAU fikk mail fra henne 2. april 
med beskjed. 
Mobilfri skole - det har blitt mer snakk i gangene, Elin Djuve har snakket med 8. og 9. 
trinn som synes det er greit. Det har gått bra. 
Økonomi - budsjettet er 2-delt. På ordinær skole går det rundt, på forsterket avdeling 
jobbes det med å finne løsninger på et trangt budsjett.
Stort kull på 8. trinn fra høsten. Dette har ført til at det blir noe mindre klasser for å få 
det til å gå opp. 
Alle lærere er på plass for høsten. Det er en som skal jobbe utenlands et år så 
ledelsen ser på om de må omrokkere noe. Nye læreplaner skal implementeres fra 
2020 og arbeidet med dette er godt i gang. 

Regulering av områder til Lundehaugen Idrettspark v/ Klaus Tveita
Lunde BOAS trenger mer plass. Dette vil delvis ta av idrettsbanen nedenfor skolen. 
Klaus presenterte plan fra kommunen og idrettslagets forslag til annen løsning. FAU 
lager kort innspill som legges frem for FAU ved møtet i mai. 

17. mai
Det er gitt beskjed til 17. mai komiteen i Sandnes at skolen ikke stiller i toget der, og 
det er samtidig gitt beskjed til 17. maikomiteen på Ganddal om at vi deltar der i år. 



LUNDEHAUGEN UNGDOMSSKOLE - FAU

Avslutningsfest i juni
Foreldre ordner innkjøp til festen. 

Hjem - skole
Foredrag tirsdag 21. mai kl. 18.00. Guro Bragestad - «å være rause», om psykisk 
helse.

Eventuelt

Sandnes 2. april 2019

Torben Dyhr-Nielsen


